



HONG KONG ISLAMIC YOUTH ASSOCIATION  
香港伊斯蘭青年協會

## Introduction 簡介

The Hong Kong Islamic Youth Association (HKIYA) was founded in 1973 by the grace of Allah Almighty.

We welcome any Muslim to join us as members and we welcome anyone to participate in our activities to experience the brotherhood and sisterhood and to offer helping hands to the needy in the community. We are motivated to promote peace and love among youth (irrespective of race, sex, religion or nationality) and the community in Hong Kong in order to foster a harmonized and caring society and to seek the pleasure of Allah.

The Association is governed by the Executive Council, which consists of up to 11 volunteer members.

藉著全能真主的默助和社會各界的支持，香港伊斯蘭青年協會 (HKIYA) 於一九七三年正式以社團成立。

我們歡迎任何穆斯林成為我們的會員，同時鼓勵大眾參與我們的活動，感受穆斯林之間的友誼，也可以為社會上有需要的人士提供援手。本會致力促進本地青少年之間（不論其種族、性別、宗教或國籍）的和平相處和友愛精神，令香港成為一個和衷共濟和互相關懷的社會，以步向真主的正道。

本會由幹事會負責管理，幹事成員包括11位義工成員。

Recognized as a charitable institution by the IRD - 91/03828  
獲稅局認可為慈善機構 (91/03828)

## Vision 願景

Unify Muslim youths and extend their abilities into action  
統一穆斯林青少年並助他們表現出他們各自的潛力

## Mission 使命

Our mission is to develop Muslim youths to be responsible citizens through promoting Islamic values such as unity and morality and empowering them through leadership training programmes and cultural exchange experiences.

我們的使命是開發穆斯林青年通過促進伊斯蘭價值觀如團結道德和通過領導培訓課程和文化交流的經驗，使他們能夠成為負責任的公民。



## Membership Annual Subscription: 會員每年年費

### Ordinary Membership 普通會員

- 1) Aged below 18 十八歲以下 HK \$ 20.00
- 2) Aged 18 or above 十八歲或以上 HK \$ 50.00

### Voting Membership 投票會員

(To be recommended by a Council Member)  
HK \$ 50.00

## Zakat 天課

Please donate generously by sending cheque by mail to our postal address: P O Box 47110, Morrison Hill Post Office, G/F, 28 Oi Kwan Road, Wanchai, Hong Kong. If you want to have an official receipt, please also send your original account deposit slip to us and write down at the back of it your name and mailing address.

天課捐款支票可寄往本會通訊地址: 香港灣仔愛群道28號地下摩理臣山郵政局郵政信箱47110號，背面請列明你的名稱及回郵地址，本會會發回正式收據，以作確認。



## Projects 項目

We provide Muslim Youth Learning Circles, Study Skills Course, Ad hoc Public Lectures on Islam and Social Issues, Counseling Services, Summer Camp, STRIVE Quarterly Newsletter, Annual Report, Cantonese Online Video Channel ...etc.

我們提供青年伊斯蘭學習小組，學習技巧課程，年度寫作比賽，伊斯蘭教公開講座，諮詢服務，青年夏令營，力行會訊季刊，周年報告，廣東話網上頻道.....等。

# MEMBERSHIP APPLICATION FORM

## 入會申請表

■ PLEASE USE BLOCK LETTERS 請用正楷書寫

Name in English  
英文姓名: \_\_\_\_\_  
Surname 姓 \_\_\_\_\_ Name 名 \_\_\_\_\_

Name in Chinese  
中文姓名: \_\_\_\_\_  
Surname 姓 \_\_\_\_\_ Name 名 \_\_\_\_\_

Nationality 國籍: \_\_\_\_\_ HKID No. 身份証號碼: \_\_\_\_\_ ( )

Gender 性別: \_\_\_\_\_ Age 年齡: \_\_\_\_\_ Date of Birth 出生日期: \_\_\_\_\_

Marital Status 婚姻狀況: \_\_\_\_\_ Familiar Languages 熟悉語言: \_\_\_\_\_  
(日D/月M/年Y)

Contact Address (Optional)  
聯絡地址 (可選擇是否填寫): \_\_\_\_\_

Home Telephone No. 住宅電話: \_\_\_\_\_ Mobile Phone No. 手提電話: \_\_\_\_\_

Occupation 職業: \_\_\_\_\_ E-mail Address 電子郵箱: \_\_\_\_\_

Hobbies / Specialities 嗜好 / 專長: \_\_\_\_\_

In case of emergency, please contact the following person:  
如遇緊急情況, 請聯絡:

Name 姓名: \_\_\_\_\_ Telephone No. 電話: \_\_\_\_\_ Relationship 關係: \_\_\_\_\_

I, \_\_\_\_\_ the undersigned wish to become a member of the HONG KONG ISLAMIC YOUTH ASSOCIATION. In the event of my being accepted, I will agree to abide by all constitution, by-laws and resolutions of the association and also to promote the Islamic Faith among the members.

本人, \_\_\_\_\_ 現希望加入為香港伊斯蘭青年協會之會員, 入會申請如獲批准, 本人即同意遵守 貴會之一切決定、會章規條及附則, 並願以竭力提高各會員對伊斯蘭教之信仰。

Applicant's Signature 申請人簽名: \_\_\_\_\_ Date 日期: \_\_\_\_\_

For Applicant below 18 only 十八歲以下申請者適用:

Guardian's Name 監護人姓名: \_\_\_\_\_ Relationship 關係: \_\_\_\_\_

Contact Tel. No. 聯絡電話: \_\_\_\_\_ Guardian's Signature 監護人簽署: \_\_\_\_\_

FOR ASSOCIATION USE ONLY: 本會專欄:

Date of Entry 入會日期: \_\_\_\_\_ Membership No. 會員編號: \_\_\_\_\_ Approved by 批核: \_\_\_\_\_

Remark 備註: \_\_\_\_\_



## JOIN OUR MUSLIM YOUTH TEAM 加入我們的穆斯林青年團隊

Office Address: 8/F, Masjid Ammar & O.R.S. Islamic Centre,  
40 Oi Kwan Road, Wanchai, H.K.

會址: 香港灣仔愛群道40號 愛群道清真寺林士德伊斯蘭中心 8樓

Location Map: Please use QR Code  
本會位置圖請用QR Code



Office Hours: Monday, Wednesday to Sunday  
12:00 - 17:00

辦公時間: 星期一 及 星期三至日  
中午 12 點 至 下午 5 點

Contact Us:

Please feel free to visit us during office hours or leave a voice mail at 28920021 or email to hkiya@hkiya.org.hk  
請通過本會電郵 hkiya@hkiya.org.hk 或致電 28920021 留言。

**Our Video Link:**

<https://www.dailymotion.com/hkiya>

**Google+:**

<https://plus.google.com/+HKIslamicYouthAssociation>

**Facebook:**

<https://www.facebook.com/HKIYA1973>

[www.hkiya.org.hk](http://www.hkiya.org.hk)

# MEMBERSHIP FORM 入會申請表



Join us now! Explore our many youth and teen programs



Hong Kong Islamic Youth Association  
香港伊斯蘭青年協會